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NEWSCOPE   
龍騰文化全球資訊網：http://www.lungteng.com.tw（本刊物同步刊載於龍騰文化全球資訊網，歡迎教師、同學下載）
National News
 Tragedy at China Factory Raises Concerns
recent spate of suicides at one of China’s largest private employers has raised concerns about working conditions in the country’s sprawling factory cities.  Foxconn, a subsidiary of Taiwan’s Hon Hai Precision Industry and one of the largest manufacturers of electronic gadgetry in the world, has witnessed a number of suicides and suicide attempts since the beginning of this year, 　(1)　 five deaths in the month of May alone.  Officials with the Chinese government and multinational corporations such as Apple, Nokia, and Hewlett-Packard (for whom Foxconn is a major parts supplier) have 　(2)　 to look into the crisis and to take action if they feel any is warranted.

With over 800,000 workers nation-wide and 　(3)　 of those in its massive factory complex in Shenzhen, Foxconn is 　(4)　 as one of the largest single employers in China.  The majority of the workers at the Shenzhen facility live in dormitories far 　(5)　 their hometowns and they often have little contact with friends or family.  Some mental health experts have suggested that this situation, combined with the sheer size of the factories and dormitories, has made many workers feel 　(6)　 and alone.  Combined with this are the long working hours, often over 60 hours per week, and low base pay of less than NT$4,000 per month.  It has been suggested that these stresses may be pushing some people over the 　(7)　.
In response to the crisis and the public outcry, Foxconn has undertaken a number of 　(8)　 to improve the situation and prevent any further tragedies from occurring.  Among these are plans to increase wages by 20% and to offer hotline numbers for workers to call if they are feeling 　(9)　.  In addition to these, it was 　(10)　 that netting will be put up around dormitory buildings to thwart any attempts at jumping from them.
(Cloze
	(A) from　　　    (B) with　　　 　   (C) isolated　　　(D) half　　　　　(E) desperate 
(F) edge　　　　(G) promised　　　(H) measures　　 (I) announced　　   (J) ranked


(1) 　　　　　　(2) 　　　　　　(3) 　　　　　　(4) 　　　　　　  (5) 　　　　　　1
(6) 　　　　　　(7) 　　　　　　(8) 　　　　　　(9) 　　　　　　(10) 　　　　　　1
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Among these are plans to increase wages by 20% and to offer hotline numbers for workers to call if they are feeling desperate.

本句為把介系詞片語放在句首的倒裝句型。句子的結構為：

prep. phrase + V + S

．In the deserted house hid a monster.

　（廢棄的屋子裡藏著一個怪物。）

．Among the baseball fans in the stadium is President Ma Ying-jeou.

　（馬英九總統身處體育場那些棒球迷之中。）

．Between the tall buildings is an old, run-down house.

　（在兩棟大樓中間的是一間老舊、年久失修的平房。）
 ( Translation
大陸工廠悲劇引起關注
近中國最大的民間企業之一頻傳自殺事件，引起大家關切該國快速擴張的工業城市的工作環境。臺灣鴻海集團的子公司，也是全世界最大的電子零件製造商之一的富士康，自從今年年初開始，已經有一些人自殺及自殺未遂，而光是五月份，就有五個人死亡。中國政府，以及像是蘋果、諾基亞，和惠普（富士康是它們的主要零件供應商）等跨國企業的官員們，已經允諾要對這項危機進行調查，且在必要時採取行動。

富士康是中國境內排名最大的私人企業之一，擁有八十萬名員工，而一半的員工都在深圳的廠區。在深圳廠區的員工大多數都是遠離家鄉，住在宿舍裡，而他們鮮少和朋友及家人聯繫。有一些心理健康專家指出，這樣的環境，再加上工廠及宿舍的大小，使得許多員工感到被隔離且孤單。此外還有過長工時，每週常超過六十小時；基本工資也過低，每月不到四千臺幣。有人認為，這些種種的壓力可能就會把一些人逼瘋了。

面對於此危機與公眾的憤怒，富士康的回應是採取一連串措施來改善情況，以防止更多悲劇發生。措施包括有計畫加薪百分之二十，提供熱線供工作人員在感到絕望時可以撥打。除了這些以外，也宣布在宿舍周遭架設安全網來防止更多人從宿舍大樓上跳下。
( Answer
(1) B　(2) G　(3) D　(4) J　(5) A　(6) C　(7) F　(8) H　(9) E　(10) I
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International News
Africa Set to Host Its First World Cup
he 19th FIFA World Cup is set to kick off in South Africa on June 11th, marking the first time the world’s premier sporting event will be hosted by an African nation.  The national teams of 204 countries and territories began squaring off in August of 2007 in an attempt to qualify for the 32 places available in the month-long tournament.  Included in the World Cup finals are perennial favorites Brazil along with an array of powerhouse teams from Europe and South America, such as Spain, Italy, Germany, England and Argentina.  The host nation, South Africa, will have its work cut out for it since it is the second-lowest ranked team in the tournament.


The matches of the World Cup will be played at ten different venues throughout the south and northeast regions of the country, including five brand new facilities that were built specifically for the tournament.  One of the biggest concerns for tournament organizers and those attending the event, both players and fans, has been security.  South Africa is notorious for its high crime rate, especially in cities such as Cape Town which was once dubbed the “murder capital of the world.”  However, tournament officials claim that security has been a top priority in preparations for the games and that no effort has been spared to keep visitors to the country safe.


On the field, Italy, the 2006 champion, hopes to make it two in a row and tie Brazil’s record of five World Cup victories.  There is also a score to be settled between Europe and South America.  Teams from these two continents have won all 18 championships, with nine victories apiece, so this year’s winner will tip the scale in one continent’s favor.  However, 14 of the 32 teams are from countries other than Europe and South America, so perhaps this will be the year that a country from Asia, Africa or North America finally takes the title.
( Multiple Choices
____ 1.
According to the passage, which of the following is true?


(A) This year’s World Cup finals are the first to be held in South America.


(B) Brazil has won more World Cup championships than any other nation.


(C) Teams from 32 European countries will be playing in the tournament.


(D) There are no teams in the tournament ranked lower than South Africa. 

____ 2.
What is meant by the expression array?

(A) Something that is different from other things.

(B) Something that people look up to.

(C) A particularly important thing.

(D) A group or collection of things.
____ 3.
According to the passage, the authorities in South Africa will pay particular attention to _________.


(A) the new facilities that were built for the tournament


(B) the safety of the players and fans during the tournament


(C) increasing the chances South African winning the tournament


(D) the high crime rate in cities such as Cape Town
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However, tournament officials claim that security has been a top priority in preparations for the games and that no effort has been spared to keep visitors to the country safe.

本句為 S + V (that) S + V and that S + V 的句型。在這個句型中，第一個that可省，但第二個則絕不可省。

．I think (that) he was a conman and that he was trying to deceive us into giving him our money.

　（我認為他是個騙子，而且他試著騙我們把錢給他。）

．My parents said (that) they were disappointed with my grades and that I should work harder from now on.

　（我父母說他們對我的成績很失望，還有我從現在起應該要更用功。）
( Translation

　非洲首度主辦世足賽
十九屆世界盃足球賽預定在6月11日於南非舉行，這也是第一次由一個非洲國家來主辦世界著名的運動賽事。來自世界204個國家及地區的隊伍在2007年8月就開始為爭取為期一個月的錦標賽32席的參賽資格開戰。進入世界盃最後名單中的國家有長期以來最受喜愛的巴西，以及一大群來自歐洲及南美洲火力強大的隊伍，像是西班牙、義大利、德國、英國、以及阿根廷。主辦國南非將面臨一項艱鉅的挑戰，因為他們是錦標賽中排行倒數第二的。

世界盃足球賽的賽事將會在南非的南部以及東北部十個不同的球場舉行，其中包括五個專為這個錦標賽所建立的球場。錦標賽主辦人員最大的擔憂之一是那些參加比賽的人，包括球員以及球迷們的安全問題。南非的高犯罪率一直是惡名昭彰的，尤其是像在開普敦這樣的城市，它還曾被叫做「世界的謀殺案之都」。然而，錦標賽的官員們表示，安全問題一直是準備工作中的最優先事項，而且他們也會不遺餘力地保護到這個國家的旅客的安全。

2006年球場上的冠軍隊伍義大利，希望能連續奪冠以平巴西獲得五次世界盃足球冠軍的紀錄。在歐洲及南美洲之間也有一筆帳要算。這兩大洲的球隊贏得過去所有18座冠軍，每洲各9座，所以今年的冠軍將會讓其中一洲略略取得優勢。不過32隊當中有14隊不是歐洲或南美球隊，所以今年也許會是亞洲、非洲或北美洲國家奪得錦標的一年。
( Answer
(1) B　(2) D　(3) B
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Before You Read





(現代人雖然擁有最現代化的便利（modern conveniences），然而種種的壓力（stress、pressure）也常壓得人喘不過氣來，再加上抗壓性（stress resistance）低，因此有心理方面疾病的人也愈來愈多。在學生中常見的有憂鬱症（depression）或躁鬱症（manic depression；bipolar）。很多人有錯誤的觀念，認為看心理醫師（psychiatrist；shrink）或心理諮商師（counselor）很丟臉（embarrassing）。在北美中的國家，其實醫療花費（health spending）中有很大的比例，是用在這方面的。因此，不管是什麼樣的心理疾病，一定要尋求專業的（professional）心理醫師協助，就能及早治療好。
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Before You Read





(足球比賽（football match、soccer game）規則，90分鐘為一場，分為45分鐘上下半場（first half、second half）。若90分鐘內分不出勝負，有的比賽需要進入30分鐘的加時階段（overtime）。若還是打平，那麼就進入罰球大戰（penalty kick）。足球比賽安排有3名裁判（referee），主裁判有權出示黃牌（yellow card）、紅牌（red card）。在足球比賽中發生的受傷、犯規及其他情事，不影響計時，所損失的時間會在該半場45分鐘後以補時（injury time）的形式補回。一般是補1至4分鐘。
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